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Rada Miejska w Piasecznie  
Radni - Sesja 

Protokół nr 37/2021  

XXXVII Sesja w dniu 21 kwietnia 2021  
Obrady rozpoczęto godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:30 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 23 członków. 

Obecni: 

1. Agnieszka Czajkowska 
2. Izabella Górzyńska 
3. Piotr Jakubowski 
4. Łukasz Kamiński 
5. Dorota Kłos 
6. Katarzyna Krzyszkowska-Sut 
7. Hanna Krzyżewska 
8. Artur Maicki 
9. Adam Marciniak 
10. Michał Mierzwa 
11. Renata Mirosław 
12. Joanna Morawska 
13. Piotr Obłoza 
14. Wojciech Ołdakowski 
15. Paweł Poncyljusz 
16. Michał Rosa 
17. Piotr Sędziak 
18. Maja Szwedzińska-Sikorska 
19. Ewa Urbańska 
20. Beata Walczak 
21. Magdalena Woźniak 
22. Ewelina Wójcik 
23. Katarzyna Wypych 

1. Otwarcie sesji.  
 
Przewodniczący Piotr Obłoza otworzył XXXVII sesję. Odczytał listę obecności. Radni 
potwierdzili swoją obecność online w systemie Microsoft Teams oraz poprzez 
potwierdzenie obecności w systemie e-Sesja. Przewodniczący stwierdził kworum. 

Przystąpiono do ustalenia porządku obrad. Daniel Putkiewicz Burmistrz zgłosił 
prośbę o wycofanie projektu 6.11 

Więcej uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie zaproponowanej zmiany w porządku obrad  
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1) wniosek o zdjęcie uchwały 11 W sprawie opłat od sprzedaży miejsc do pochówku oraz 
za korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Piasecznie.  
Głosowano w sprawie : wniosek o zdjęcie uchwały 11.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
 
Wniosek przyjęto jednogłośnie. Projekt zdjęty z porządku obrad. 
 
2. Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Piasec znie . 
 
do projektu nie zgłoszono uwag 
 
Głosowano w sprawie:  
Przyjęcie protokołu z XXXVI sesji Rady Miejskiej w Piasecznie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (21) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Paweł 
Poncyljusz, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata 
Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 
Wojciech Ołdakowski, Michał Rosa 
Protokół przyj ęto  
 
3. Sprawozdanie burmistrza z działa ń podejmowanych w okresie mi ędzy 
sesjami.  
 
Daniel Putkiewicz przedstawił działania Burmistrza gminy za ostatni okres 
sprawozdawczy. 

3.1. Gmina wystąpiła o dodatkowe punkty szczepień na terenie miasta i gminy 
Piaseczno, zostały zgłoszone, czekamy na decyzję zgody od Wojewody. Szczepienia 
będą prowadzane przez przychodnie ZOZ oraz w szpitalu powiatowym. Zwiększa się 
liczba osób zaszczepionych. Z przykrością przyjęliśmy oddelegowanie dwóch lekarzy 
do innych przychodni poza naszą gminę, co spowodowało brak szczepień, 
przekładanie ustalonych wcześniej terminów w harmonogramie szczepień w dwóch 
przychodniach. Gmina i Przychodnia złożyły odwołanie od tej decyzji. Podobne 
działania zastosowano wobec pielęgniarek.   
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3.2. Trwają prace remontowe dróg, odebrano projekt na remont drogi 721 na odcinku 
Piaseczno – Zalesie Dolne. Koncepcja przebudowy ul. Sienkiewicza budzi wiele obaw 
mieszkańców, dlatego zachęcamy do zapoznania się z koncepcją dostępną na stronie 
naszej gminy. Obecnie czekamy na rozstrzygnięcie przetargu na kontynuację budowy 
odcinka trasy S-7 prowadzone są prace budowalne na drogach serwisowych.  

3.3. Burmistrz poinformował, że przygotowano projekt Strategii Oświatowej, który 
zastanie przedłożony do uchwalenia na sesji Rady Miejskiej. 

3.4. Odbyły się pierwsze Warsztaty Terapii Zajęciowej przy ul. Sikorskiego w SP-5, 
dotychczas odbywały się w Zalesiu Dolnym przy Modrzewiowej, to jedyny ośrodek 
wsparcia dla osób niepełnosprawnych na naszym terenie, z tego powodu gmina 
zaproponowała współpracę i udostępniła lokal w SP-5, aby mogły być kontynuowane.  

3.5. Polityka Klimatyczna – w przygotowaniu jest projekt uchwały z Programem dla 
naszej gminy.  

3.6. Burmistrz   poinformował o prowadzonych inwestycjach  min. Remiza Starego 
budynku Straży Pożarnej, Ratusza, Plebanii, nie ma poważnych zagrożeń w terminach 
ich realizacji. Obecnie trwają przygotowania do przetargu na remont budynku 
Poniatówki, gmina otrzymała pozwolenie na budowę. 

3.7. Na parkingu przy ul. Zgody montowane są żółte progi parkingowe, co zostało 
zaplanowane jako pierwszy krok w walce z pseudo rajdowcami urządzającymi 
nielegalne drifty.  

3.8 Obecnie trwają akcje sprzątania na terenach sołectw min. w dolinie rzeki Jeziorki. 
Burmistrz podziękował wszystkim uczestnikom tej akcji. 

3.9 Przy budynku Mleczarni trwają przygotowania do rozpoczęcia konkursu 
architektonicznego . Obecnie zabezpieczono dach i teren wokół.  

3.10. Burmistrz poinformował, że w najbliższym czasie odbędzie się spotkanie 
Burmistrza i II Z-cy Burmistrza na temat zadań dotyczących rozbudowy infrastruktury 
drogowej. Będzie  można zadawać bezpośrednio pytania na temat rozpoczętych 
projektów. Zgonie z przyjętym budżetem są opracowywane kolejne koncepcje min. dla 
obszaru w Żabieńcu, budowy sali widowiskowej, terenu parku miejskiego, budynku 
Starej Mleczarni, przedsięwzięć Puławska – Kościuszki, modernizacji przestrzeni 
i ścieżek rowerowych.  

3.11. Obecnie na terenie gminy trwają przebudowy dróg, powstają nowe ronda, które 
przyczyniają się do utrudnień. Obecne trudności umożliwią w przyszłości poprawę 
płynności ruchu i bezpieczeństwa na drogach. 

Burmistrz zaprosił do bieżącego śledzenia online informacji i komunikatów gminy 
oraz dbania o zdrowie swoje i najbliższych.  
 
4. Sprawozdanie przewodnicz ącego Rady z działa ń podejmowanych do 
obecnej sesji . 
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 Piotr Obłoza przedstawił sprawozdanie za okres od 17.03.2021 – 21.04.2021  

1. Udział/współpraca z Młodzieżową Radą Gminy Piaseczno p. Michał Rosa 
2. Udział w spotkaniach/konsultacjach zespołu historycznego p. Magdalena Woźniak  
3. udział we wtorkowych kierownictwach Gminy p. Magdalena Woźniak (on Line)  
4. sprawy organizacyjne związane z działalnością Rady Miejskiej  
5. bieżąca praca w komisjach Rady, współpraca z Burmistrzem, kontakty 
z mieszkańcami  
6. współpraca z Biurem Rady Miejskiej  
 
5. Zgłaszanie wniosków dotycz ących spraw sołectw.  
 
- nie było zgłoszeń. 
 
6. Bieżące uchwały:  
 
1) W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22.12.2020 r. 
 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki Burmistrza do uchwały 
 
- Dodaje się §11 w brzmieniu:  
Zmienia się załącznik nr 8 do Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej 
w Piasecznie z dnia 22 grudnia 2020 r. w ten sposób, że zmienia się nazwę zadania 
inwestycyjnego pozycja nr 74, zadanie otrzymuje brzmienie: „Obsługa komunikacyjna 
strefy gospodarczej - ul. Elektroniczna, ul. Opornikowa w Piasecznie” Uzasadnienie: 
Zmiana nazwy zadania z "Obsługa komunikacyjna strefy gospodarczej - ul. 
Elektroniczna w Piasecznie" na "Obsługa komunikacyjna strefy gospodarczej - ul. 
Elektroniczna, ul. Opornikowa w Piasecznie" w związku z szerszym zakresem 
realizacji zadania w związku z inwestycją MZDW i koniecznością obsługi 
komunikacyjnej strefy gospodarczej w Piasecznie 
Wydatki bieżące:  
- Na wniosek UTP zwiększa się wydatki o 200 000zł z przeznaczeniem na pokrycie 
kosztów zatrudnienia pracowników na umowę zlecenie w celu realizacji 
nieprzewidzianych prac interwencyjnych w zakresie utrzymania porządku na 
terenach będących w zarządzaniu Gminy Piaseczno. (rozdział 9000 §4170) 
- Na wniosek UiA zmniejsza się wydatki -37 000 w związku z tym, że kwota pozostała 
w 2021 roku na realizację przedsięwzięcia Rejon dworca PKP w Piasecznie - 
koncepcja urbanistyczna - Uzyskanie wytycznych urbanistycznych do mpzp 
(kształtowanie ładu przestrzennego) jest wystarczająca. (Rozdział 71004 §4300) 
Zadania inwestycyjne - zał.2  
- na wniosek IDR zwiększenie o kwotę 17 000 zł. na zadanie pn.: Oświetlenie placu 
zabaw na działce gminnej Nr 209/1, oświetlenie ledowe. UZASADNIENIE: Na ww. 
zadanie w roku 2021 r. przeznaczono kwotę 15 000,00 zł w ramach środków 
funduszu sołeckiego Szczaki. Jest to kwota niewystarczająca na wykonanie 
niniejszej inwestycji. W związku z powyższym zachodzi konieczność zwiększenia 
środków o kwotę 17 000,00 zł celem realizacji przedmiotowego zadania. (Rozdział 
90015 §6050)  
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- na wniosek SM wykreśla się ZADANIE: Modernizacja i rozbudowa systemu 
monitoringu miejskiego UZASADNIENIE: Wykreśla się zadanie "Modernizacja i 
rozbudowa systemu monitoringu miejskiego" ze względu na inny charakter zadań 
związany z modernizacją monitoringu oraz rozbudową systemu monitoringu 
miejskiego tj. powstaniem nowych punktów kamerowych 
- na wniosek SM zwiększa się o 60 000 zł. (rozdział 75495§6050) ZADANIE: 
Modernizacja monitoringu miejskiego UZASADNIENIE: Tworzy się nowe zadanie pn. 
"Modernizacja monitoringu miejskiego", zadanie to związane jest z utworzeniem 
nowego stanowiska pracy dla operatów monitoringu miejskiego. 
- na wniosek SM zwiększa się o 205 000 zł. (rozdział 75495§6050) ZADANIE: 
Rozbudowa systemu monitoringu miejskiego UZASADNIENIE: Tworzy się nowe 
zadanie pn. "Rozbudowa systemu monitoringu miejskiego", zadanie to związane jest 
z powstaniem czterech nowych punktów kamerowych 
- na wniosek IDR zwiększa się wydatki o kwotę 57 000 zł. na modernizację 
sygnalizacji świetlnej 
 
Beata Walczak Przewodnicząca Komisji Oświaty przedstawiła pozytywną opinię 
komisji i Rady Oświatowej dla zadań z zakresu oświaty, pkt. 6.1, 6.2 
 
Ewelina Wójcik Przewodnicząca Komisji Sportu przedstawiła pozytywną opinię 
komisji z zakresu sportu i rekreacji ujętych w projektach z pkt. 6.1, 6.2 
 
Artur Maicki Przewodniczący Komisji Finansów i Inwestycji przedstawił pozytywną 
opinię komisji dot. projektów z pkt. 6.1- 6.2 

  
Głosowano:  W sprawie zmiany Uchwały nr 694/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 22.12.2020 r. 
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta.  
 
2) W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z 
dnia 22.12.2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2021-2036. 
Agnieszka Kowalska – Skarbnik gminy zreferowała projekt uchwały, zgłosiła 
autopoprawki Burmistrza wynikające z wcześniejszej uchwały budżetowej. 
Pozytywna opinia komisji 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany Uchwały nr 695/XXXIII/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
22.12.2020 r. w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
Piaseczno na lata 2021-2036..  
Wyniki głosowania  
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ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta. 
 
3) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanych 
nieruchomości, położonych w miejscowości Chyliczki gm. Piaseczno, przy ul. 
Zimowej. 

Iwona Zielińska – Woszczyk Naczelnik GGG zreferowała projekty z pkt. 6.3 - 6.6 

Ewa Urbańska Przewodnicząca Komisji Ochrony Środowiska i Ładu Przestrzennego 
przedstawiła pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt 3,4,6-10,   
 
Piotr Sędziak Przewodnicząca Komisji Polityki Gospodarczej przedstawił pozytywną 
opinię komisji – pkt  3, 4, 5, 6 i 12 
 
Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji dot. projektów z pkt 3, 4, 5, 6, 8, 9 i 12   
  
Głosowano : W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno 
niezabudowanych nieruchomości, położonych w miejscowości Chyliczki gm. 
Piaseczno, przy ul. Zimowej.  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta. 
 
4) W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno niezabudowanej 
nieruchomości, położonej w miejscowości Józefosław gm. Piaseczno, u zbiegu ulic 
Działkowej i Spacerowej. 
 
pozytywna opinia komisji 
 
Głosowano : W sprawie odpłatnego nabycia na rzecz Gminy Piaseczno 
niezabudowanej nieruchomości, położonej w miejscowości Józefosław gm. 
Piaseczno, u zbiegu ulic Działkowej i Spacerowej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
5) W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie bezprzetargowym części 
działki oznaczonej nr 1/3, obr. 37, m. Piaseczno położonej przy ul. Towarowej. 
 
pozytywną opinię komisji 
 
Głosowano:  W sprawie wyrażenia zgody na wydzierżawienie w trybie 
bezprzetargowym części działki oznaczonej nr 1/3, obr. 37, m. Piaseczno położonej 
przy ul. Towarowej..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
6) W sprawie zmiany uchwały nr 653/XXXI/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 
18 listopada 2020r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne przejęcie przez 
Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości ozn. jako działki 
ew. 543/1 i 543/3 w Złotokłosie. 
 
pozytywna opinia komisji 
 
Głosowano:  W sprawie zmiany uchwały nr 653/XXXI/2020 Rady Miejskiej w 
Piasecznie z dnia 18 listopada 2020r. w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 
przejęcie przez Gminę Piaseczno prawa własności niezabudowanej nieruchomości 
ozn. jako działki ew. 543/1 i 543/3 w Złotokłosie..  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
7) W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1170/XXXIX/2017 z 
dnia 18 października 2017r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu 
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centrum miasta. 
 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekty uchwał z pkt. 6.7- 6.10 
 
pozytywna opinia komisji 
 
Głosowano w sprawie:  
W sprawie zmiany uchwały Rady Miejskiej w Piasecznie Nr 1170/XXXIX/2017 z dnia 
18 października 2017r. dotyczącej przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części miasta Piaseczno dla rejonu centrum 
miasta. 
Wyniki głosowania  
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (19) Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr 
Jakubowski, Łukasz Kamiński, Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna 
Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał 
Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, 
Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta. 
 
8) W sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w trybie art. 101 
Ustawy z dnia 08.03.1990r. o samorządzie gminnym w przedmiocie miejscowego 
planu zagospodarowania przestrzennego wsi Henryków – Urocze „A” 
zatwierdzonego Uchwała nr 378/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 26 
kwietnia 2000r. (Dz.Urz.Woj.Maz. z dnia 27.10.2000r. , Nr 130, poz. 1237) w zakresie 
działki położonej w Henrykowie Urocze, oznaczonej nr ew. 100/2. 
 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt, pozytywna opinia komisji. 
 
Głosowano:  W sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w 
trybie art. 101 Ustawy z dnia 08.03.1990r. o samorządzie gminnym w przedmiocie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Henryków – Urocze „A” 
zatwierdzonego Uchwała nr 378/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 26 
kwietnia 2000r. (Dz.Urz.Woj.Maz. z dnia 27.10.2000r. , Nr 130, poz. 1237) w zakresie 
działki położonej w Henrykowie Urocze, oznaczonej nr ew. 100/2..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta. 
 
9) W sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w trybie art. 101 
Ustawy z dnia 08.03.1990r. o samorządzie gminnym w przedmiocie miejscowego 
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planu zagospodarowania przestrzennego wsi Henryków – Urocze „A” 
zatwierdzonego Uchwała nr 378/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 26 
kwietnia 2000r. (Dz.Urz.Woj.Maz. z dnia 27.10.2000r., Nr 130, poz. 1237) w zakresie 
działki położonej w Henrykowie Urocze, oznaczonej nr ew. 100/1. 
 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt, pozytywna opinia komisji. 
 
Głosowano: W sprawie wezwania do usunięcia naruszenia interesu prawnego w 
trybie art. 101 Ustawy z dnia 08.03.1990r. o samorządzie gminnym w przedmiocie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Henryków – Urocze „A” 
zatwierdzonego Uchwała nr 378/XXIV/2020 Rady Miejskiej w Piasecznie z dnia 26 
kwietnia 2000r. (Dz.Urz.Woj.Maz. z dnia 27.10.2000r., Nr 130, poz. 1237) w zakresie 
działki położonej w Henrykowie Urocze, oznaczonej nr ew. 100/1..  
Wyniki głosowania  
ZA: 18, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 5, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (18) Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
WSTRZYMUJĘ SIĘ (5) Agnieszka Czajkowska, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz 
Uchwała podj ęta. 
 
10) W sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Rady Miejskiej w 
Piasecznie nr 225/XI/2011 z dnia 24 stycznia 2011r. w sprawie miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego części wsi Złotokłos. 
 
Anna Pakulińska – Attia Naczelnik UiA zreferowała projekt, pozytywna opinia komisji. 

Głosowano:  W sprawie sprostowania oczywistej omyłki pisarskiej w Uchwale Rady 
Miejskiej w Piasecznie nr 225/XI/2011 z dnia 24 stycznia 2011r. w sprawie 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego części wsi Złotokłos..  
Wyniki głosowania  
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (22) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam Marciniak, 
Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, Wojciech 
Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja Szwedzińska-
Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, Ewelina Wójcik, 
Katarzyna Wypych 
BRAK GŁOSU (1) Dorota Kłos 
Uchwała podj ęta jednogło śnie. 

zdjęty projekt 11) W sprawie opłat od sprzedaży miejsc do pochówku oraz za 
korzystanie z Cmentarza Komunalnego w Piasecznie. 
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12) W sprawie przeprowadzenia na terenie miasta i gminy Piaseczno konsultacji 
społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako części budżetu 
Gminy Piaseczno na rok 2022 

Agata Pośniak Biuro Promocji i Kultury zreferowała projekt uchwały. 

Katarzyna Krzyszkowska – Sut, Przewodnicząca przedstawiła pozytywna opinie 
Komisji Kultury i Promocji 

Adam Marciniak Przewodniczący Komisji Prawa i Bezpieczeństwa przedstawił 
pozytywną opinię komisji. 
Głosowano:  W sprawie przeprowadzenia na terenie miasta i gminy Piaseczno 
konsultacji społecznych w sprawie Budżetu Obywatelskiego w Piasecznie jako części 
budżetu Gminy Piaseczno na rok 2022.  
Wyniki głosowania  
ZA: 23, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
Wyniki imienne: ZA (23) 
Agnieszka Czajkowska, Izabella Górzyńska, Piotr Jakubowski, Łukasz Kamiński, 
Dorota Kłos, Katarzyna Krzyszkowska-Sut, Hanna Krzyżewska, Artur Maicki, Adam 
Marciniak, Michał Mierzwa, Renata Mirosław, Joanna Morawska, Piotr Obłoza, 
Wojciech Ołdakowski, Paweł Poncyljusz, Michał Rosa, Piotr Sędziak, Maja 
Szwedzińska-Sikorska, Ewa Urbańska, Beata Walczak, Magdalena Woźniak, 
Ewelina Wójcik, Katarzyna Wypych 
Uchwała podj ęta jednogło śnie.  
 
7. Wolne wnioski.  
 
Przewodniczący przypomniał o obowiązku złożenia oświadczeń majątkowych za rok 
2020 tj. w terminie do 30.04. br 
 
 
8. Zamkni ęcie obrad.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Piotr Obłoza zamknął 37 sesję o godz. 10:30. 
 
 

Przewodniczący 
  Rada Miejska w Piasecznie 

 

 

Przygotowała:  
Grażyna - Małgorzata Wierzchowska 
Inspektor - Biuro Rady Miejskiej 
 

 

Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


